
Czterdziesta piąta sesja Rady Miejskiej 
18 październik 2010 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XLV/ 2010 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
18 października 2010 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1302 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1510

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 13 Radnych 
 
Brak radnych: 

1. Marcina Czeska 
2. Wiesław Pieróg 

         
 
Co stanowi – 86,66% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XLV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad?  
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad? 



 
-za – 13- głosów 
 
 
Porządek obrad XLV sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do organów samorządu 
terytorialnego (druk Nr XLV/464/2010), 
2. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcińska-Zdrój (druk Nr XLV/465/2010), 
3. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego nabycia nieruchomości. (druk Nr 
XLV/466/2010), 
4. w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój do projektu „Mam szansę wiedzieć więcej” 
realizowanego w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich. 
(druk Nr XLV/467/2010), 
5. zmiany uchwały w sprawie wydzielenia z Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Trzcińska-Zdroju (druk Nr XLV/468/2010), 
6. w sprawie w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Trzcińska-Zdrój z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2011. (druk Nr XLV/469/2010), 
7.  w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej. (druk Nr 
XLV/470/2010), 
8. w sprawie likwidacji zakładu budżetowego Gminy Trzcińsko-Zdrój pod nazwą – Przedszkole 
Miejskie w Trzcińsku-Zdroju celem przekształcenia w jednostkę budżetowa o tej samej nazwie. 
(druk Nr XLV/471/2010), 
9. w sprawie określenia procedury opracowania i uchwalenia budżetu oraz rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. (druk Nr XLV/472/2010), 
10. w sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika Nr 7 i 8 
do uchwały Nr XXXVII/390/09 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009 r. (druk Nr 
XLV/473/2010), 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 13- głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XLIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- proszę rozszerzenie informacji na temat budowy sieci 
wodociągowej w miejscowości Czyste? Drugie to utworzenie centrum Informacji Turystycznej gdzie 
i na jakich zasadach? Co skłoniło do zobowiązania pracowników OPS do podpisywania listy 
obecności w Urzędzie? Przyznanie nagród dla dyrektorów czy wszy dyrektorzy otrzymali? 
Powołanie stałej komisji do odbioru robót kto wchodzi w skład tej komisji. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- centrum informacji znajdować się będzie w TCK. Dzień 
nauczyciela wszyscy dyrektorzy szkół otrzymali nagrodę dyr. Przedszkola nauczycielka Pani Kozak 
z Gimnazjum, i pani Sugier.  Jeśli chodzi o OPS to są skargi na pracowników i Panią kierownik. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz Gminy powołał komisję z-ca burmistrza kierownicy 
referatów budowlanego i inwestycyjnego. Budowa sieci wodociągowej to są przesunięcia w 
budżecie ponieważ została zaplanowana cała kwota. Jeśli chodzi o Centrum Informacji to możemy 
pozyskać fundusze na remont tych pomieszczeń i możemy wyremontować obiekt to znaczy 
wymiana ogrzewania toalety, oraz zakup nowego sprzętu komputerowego. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  komisje do odbiorów nie muszą być stałe we wszystkich 
punktach, bo powinien być przedstawiciel użytkownik ale powinno się dopisać jeszcze żeby on mógł 
delegować kogoś kto się zna. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący rady pan Antoni Śliwiński- do Biura Rady wpłynęło kilka pism pierwsze z nich to 
przejecie placu obok DPS i Burmistrz prosi Zarząd by nieodpłatnie nam przekazali ten teren. 
Kolejne pismo to od Dyrektora TCK z prośbą o zwiększenie dotacji na 2011r. kolejne pismo to 
prośbą o uwzględnienie prac remontować h na świątyni w Rosnowie. Kolejne pismo skierowane do 
Burmistrza i do wiadomości do Biura rady które wpłynęło z Wodociągów Zachodniopomorskich z 
prośbą o zwalenia z podatku urządzeń które będą odprowadzać wodę i ścieki. Kolejne pismo do PKP 
o zabezpieczenie obiektów na PKP brałem udział w imprezach organizowanych w Gminie w 
dotykach Gminnych w Stołecznej i Góralicach oraz w DPS na pożegnanie lata. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Starosta prosił o przesłanie dokumentacji że teren jest objęty 
rewitalizacja miasta. Powiadomiliśmy nadzór budowlany odnośnie wieży ciśnień do PKP. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- oprócz wieży ciśnień to jeśli będzie można ich zainteresować 
budynkiem nr 13 przy ul. Cmentarnej tym, który należy do Agencji Nieruchomości. Kolejna sprawa 
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na wprost hali. Jest budynek i przyszło zapytanie ze starostwa by było przejęcie ich udział w tym 
budynku. Ale może są współwłaściciele zainteresowani. 
 
Radny pan  Marian Michniacki- czy Urząd interesuje się budynkiem w Góralicach. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w Góralicach chcieliśmy przejąć budynek po rozlewni mleka i 
oni nie chcą przekazać. Jest to wszystko w jednym pakiecie. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  czy dzisiejsza sesja jest ostatnia w tej kadencji.  
 
Przewodniczący obrad- sesja robocza jest to ostania kolejna będzie uroczysta na której 
zakończymy naszą kadencję. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- szkoda, że nasza Rada nigdy nie dała sprawozdania z pracy 
komisji czy z pracy rady, jak to jest, że niedawno uchwalaliśmy. 
 
Radny pan Marek Rutka- pan Gołofit zgłosił ofertę jako palacz na świetlicy w Góralicach i została 
wybrana oferta innego palacza nie z Góralic.  
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- wpłynęła tylko jedna oferta od pana ze Stołeczna a 
odnośnie komina to on nie był remontowany od momentu wybudowania. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  pan Gołofit powiedział, że ma być przetarg 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jeżeli pan który składał ofertę i powiedział, że chce tylko 
1500zł. to ten chce 500 zł i należy obecnie zrobić technologicznie czyli włożyć wkład kominowy on 
nie był remontowany podczas remontu. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  czy była wymiana centralnego ogrzewania i pieca? 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- tak, 14 października odbył się przetarg na ul. Krótkiej i tam 
ma być apteka i gabinety lekarskie. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  myślę, że w Góralicach by było lepiej żeby był pan z Góralic. W 
sierpniu Nadeśnictwo Różańsko przekazało materiał na ogrodzenie placu zabaw w Babinie  i co z 
nim się dzieje. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- materiał jest w zakładzie komunalnym i zostanie jestem 
zabezpieczony obecnie nawozimy tam ziemię, i czekamy jeszcze na przekazanie terenu na własność 
Gminy. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  dziękuję za bieżące usuwanie liści kasztanowców jest to po raz 
pierwszy tak sprawnie i szybko wykonywane. Jest brak fundamentów pod kontenerami w Chełmie i 
podłoga tam ulega dewastacji. Lampy przy ul. Chojnickiej tam gdzie mieszka pana Winnik Łogin i 
państwo Majewscy bak jest tam oświetlenia. Ostatnio dowiedzieliśmy się o przykrym incydencie  w 
sprawie wody w Piasecznie i Babinie. Drugie pytanie to w sprawie udzielenia bezzwrotnej pomocy 
finansowej chodzi o Gminę Dębno projekt ponad granicami. Czy Gmina przystąpiła do 
ewidencjonowania zabytków i dóbr kultury. 
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Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- znana jest sprawa a ta podłoga nigdy nie była oparta o 
fundament a odnośnie punktu oświetlenia przy posesji państwa Majewskich to myślę, że jest 
możliwie  zamontowanie tam lampy. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  woda w Piasecznie to sołtys pewnie wie więcej ujęciem wody 
dysponuje spółdzielnia Cegiełka ze Stołeczna, na chwilę obecną nie mamy  jeszcze jakie podjął 
działania. Jeśli chodzi o 4 tys. zł to jest to wspieranie współpracy Międzynarodowej w ramach niej 
dwie osoby z naszej Gminy były w Strasburgu. Zapoznawali się z powstawaniem Eurodystryktów. 
Był kurs języka niemieckiego zostanie wydany przewodnik turystyczny. 
 
Radny pan Marek Rutka- sanepid pobrał trzy próbki jedna na ujęciu wody i na sieci w Piasecznie i 
w Babinie na ujęciu wody nie wykryto bakterii i bakteria jest tylko w siei w Piasecznie woda jest 
uzdatniana zostały zakupione dwa tysiące litrów wody pitnej w biedronce i jest to rozdawane 
mieszkańcom i jest kolejne badanie robione dzisiaj. 
 
 
Do punktu  IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady pisemne interpelacje nie przyszły wobec powyższego 
proszę o zadawanie zapytań dzisiaj. 
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu V. Informacja przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie 
przeprowadzonych kontroli. 
Przewodniczący komisji rewizyjnej odczytał protokół nr z kontroli Biblioteki oraz TCK, które 
stanowią załącznik Nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VI. 1. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 
głosowania w wyborach do organów samorządu terytorialnego (druk Nr 
XLV/464/2010), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- należy utworzyć obwód 
zamknięty w DPS w Trzcinisku-Zdroju. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XLV/464/2010 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1401- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godz. 1411- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Trzcińska-Zdrój (druk Nr XLV/465/2010), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest ona następstwem podpisania 
listu inercyjnego z firmą która ma budować wiatraki Gmina nie ponosi kosztów w związku ze 
zmianami w studium. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLV/465/2010 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 3. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy 
do nieodpłatnego nabycia nieruchomości. (druk Nr XLV/466/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to upoważnia do przejęcia 
nieruchomości w miejscowości Stołeczna by móc zadbać o tereny zielone i drogi to musimy przejąć 
na mienie Gminy. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/466/2010 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 6



Do punktu VI. 4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-
Zdrój do projektu „Mam szansę wiedzieć więcej” realizowanego w ramach 
Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na 
obszarach wiejskich. (druk Nr XLV/467/2010), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to pozyskanie dodatkowych 
funduszy dla szkoły. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/467/2010 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 5. Podjęcie uchwały w zmiany uchwały w sprawie wydzielenia z 
Trzcińskiego Centrum Kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Trzcińska-Zdroju (druk Nr XLV/468/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to zmiana statutu w związku 
z filią w Góralicach należy zmienić statut TCK. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLIV/468/2010 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia 
„Programu współpracy Gminy Trzcińska-Zdrój z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2011. (druk Nr XLV/469/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawia inspektor Sylwia Tyrpa- jest to program współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. By można było przedstawiać informacje jest jedna poprawka z komisji gdzie jest 
mowa o wydatkach bieżących. Zostało to przekonsultowanie z organizacjami pozarządowymi. 
Będzie można organizować konkury w ciągu roku na krótki okres czasu trwania danej uroczystości 
na komisji oświaty została zgłoszona jedna poprawka i została ona uwzględniona. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- nie jest to nowa sprawa kto przygotował uchwałę, została 
skonstruowany z wydziałami, z którymi organizacjami wydaje mi się, że program my za dużo 
piszemy we wstępie tych paragrafów i ustępów. Każdego roku i w każdym programie pisze się o 
aktywizacji społeczności lokalnej i należy spojrzeć jak to się ma pisanie do realizacji. Bo ja nie 
zauważam różnicy. Oferta do kogo jest ona adresowana, nie jest to nowość na pierwszej stronie jest 
wiele paragrafów ale nikt tego nie czyta. Każdego roku w każdym programie piszemy aktywizację 
młodych. 
 
Przewodniczący obrad- tak rozbudowana podstawa prawna to obowiązek ustawy. 
 
Zastępca Burmistrza pana Józef Szott- jest to wymóg ustawowy, wiele racji ma pan Kazimierz 
Sandulak. Było by lepiej byśmy mieli mniej biurokracji a więcej możliwości działania. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLV/469/2010 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 7. Podjęcie uchwały w sprawie analizy i zatwierdzenia wniosków 
pokontrolnych Komisji Rewizyjnej. (druk Nr XLV/470/2010), 
 
Przewodniczący obrad- uchwał jest wynikiem kontroli przeprowadzonej w TCK. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  komisja rewizyjna nic nie skontrolowała nie zapoznała się ani z 
planem finansowym ani z realizacja finansową w TCK. Jest to przekraczanie kompetencji. 
Wykorzystanie dotacji gminy zostały pominięte, a to kwestia zasadnicza. Składam wniosek formalny 
o odrzucenie uchwały w sprawie komisji rewizyjnej. 
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Przewodniczący obrad- kto jest za wnioskiem radnego Sandulak? 
- za- 2- osoby 
-przeciw- 7- osób 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Sandulak upadł. 
 
Radny pan  Marek Rutka- była taka kontrola była przeprowadzana tez w 2007r i tam było wiele 
uchybień czy one zostały usunięte. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  a jaka była to kontrola. 
 
Przewodniczący obrad- kontrola była kontrola bieżącą. Odczytał projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- przeciw-2- głosy 
- wstrzymało się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XLV/470/2010 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI. 8. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego 
Gminy Trzcińsko-Zdrój pod nazwą – Przedszkole Miejskie w Trzcińsku-Zdroju 
celem przekształcenia w jednostkę budżetowa o tej samej nazwie. (druk Nr 
XLV/471/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jest to uchwała która 
mówi o likwidacji zakładów budżetowych i dofinansowanie jest wyższe niż 50% od 1 stycznia mogą 
być tylko zakłady zajmujące się mediami czyli wodociągowo-kanalizacyjne jest to przekształcenie w 
jednostkę budżetowa o tej samej nazwie. Jest niezbędna do przeprowadzenia czynności 
likwidacyjnych.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLV/471/2010 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia procedury opracowania 
i uchwalenia budżetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budżetu. (druk Nr XLV/472/2010), 
 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  jest to uchwała która 
wynika z nowej ustawy budżetowej i określa procedurę uchwalania budżetu na czas jest to 
określenie terminów przedstawienia budżetu Radzie i RIO. Jest tu do kiedy mamy złożyć 
zapotrzebowanie do budżetu. W przyszłym roku mamy czas na uchwalenie budżetu to końca lutego. 
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLV/472/2010 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2010 oraz zmiany załącznika Nr 7 i 8 do uchwały Nr 
XXXVII/390/09 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 18 grudnia 2009 r. 
(druk Nr XLV/473/2010), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- są zmiany które 
wynikają ze zmiany zadań które nie wejdą do realizacji zadań w tym roku lub płatności zadań będą 
w przyszłym roku jest to zmiana na wodociąg Góralice Ostrzewka czy budowa ścieżki rowerowej do 
Strzeszowa. W zadaniach nam trochę brakowało. Utworzymy Centrum Informacji Turystycznej nie 
jest faktura za projekt budowy boiska Orlik. Największa pozycją jest zmniejszenie wydatków z 
czego na wydatki inwestycyjne to z zdań przenoszonych na rok przyszły. Może być deficyt pokryty 
kredytem. W trakcie opracowania jest przetarg na kredyt długoterminowy. Otrzymaliśmy dotację na 
realizacje zadania pod nazwa remont kanalizacji Góralice Ostrzewka w kwicie 1 300 000 zł. i 
chcemy by kredyt był jak najniższy. Realizując zadnia w przyszłym roku nie unikniemy kredytu. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- może zostać zdjęty remont świetlicy w Piasecznie i nie wiemy 
czy jeszcze w tym roku on ruszy. Gmina na dzień dzisiejszy nie wzięła kredytu, mamy tylko kredyt 
na budowę hali i modernizacji oświetlenia. 
 
Radny pan  Marek Rutka -  czy projekt rewitalizacji parku w Piasecznie. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  zostawiamy na razie to. 
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Radny pan  Kazimierz Sandulak- budowa wodociągu Czyste i Dworcowa jak jest to realizowane. 
 
Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski-  cała kwota była włożona w tym roku a części 
przenosimy na rok przyszły bo faktura ma być w przyszłym roku. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  czy jesteście zadowoleni, że nie mamy kredytów. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  woleli byśmy, żeby deficyt wzrósł ale żebyśmy zrealizowali 
zadania jakie mamy zaplanowane. 
 
Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- duże zadanie wejdzie w przyszłym roku budowa 
oczyszczalni ścieków i dlatego w przyszłym roku deficyt będzie duży. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XLV/473/2010 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad- odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji zostały udzielone na piśmie, 
otrzymali to też wszyscy radni innych interpelacji nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  kiedyś na sesji pan Sandulak zadał pytanie czy nie obawiamy 
się kredytów i kto będzie spłacał my się nie boimy chcemy zrobić inwestycje i faktury wpływają za 
Rosnowo i Góralice i zostały spłacone. 
 
Radny Pan  Marian Michniacki-  na przeciw pana Przygrodzkiego jest przystanek autobusowy i 
jest tam tylko słup i tablica należy zamontować wiatę przystankową. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- jeśli ja takie zapytanie zgłosiłem to chyba w kontekście kredytów 
czy inwestycji jakie rosły, ale ja nie byłem przeciwny. 
 
Radny pan  Marek Rutka- jest sprawa  zamieszczenia wody i w gminie nie usuwania ścieków w 
miejscowości Babin. 
 
Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  jest administrator sieci i on dba o to by sieć była sprawna i by 
sieć była w należytym stanie. Nasz administrator to sprawdził czy mieszkańcy ścieki odprowadzają 
nie ma możliwości kontroli każdego oni powiedzieli, że spółdzielnia mieszkaniowa odbiera od nich 
ścieki.  
 
Radny pan  Marek Rutka-  proszę by ta sprawę unormować i należy to sprawdzić. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  jest firma i my mamy prawo tylko zgłosić. 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz sformujemy wniosek, że skontrolujemy szamba w 
miejscowości Piasecznie i Babin z wniosku pana Rutki. 
Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 1510 – Przewodniczący obrad zamknął XLV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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